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Z A P Y T A N I E  

 

w sprawie dostępu do pomocy psychologicznej dla uczniów w poznańskich szkołach 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

  

 Według informacji udostępnionych przez Najwyższą Izbę Kontroli w latach 2020-2023 dzieci i młodzież w Polsce 

nie otrzymały dopasowanej do ich potrzeb, kompleksowej pomocy psychologicznej i psychoterapeutycznej. 

Kontrolerzy wskazali, że dostępność specjalistów była ograniczona między innymi ze względu na braki kadrowe i 

niedofinansowanie. Chciałbym dowiedzieć się, jak obecnie wygląda w tym zakresie sytuacja w Poznaniu.  

 

 W związku z powyższym pragnę złożyć uprzejme zapytanie: 

 

1) Ilu uczniów przypada na jeden etat specjalisty psychologa w każdej poznańskiej szkole publicznej (proszę podać 

stan na 1 marca 2025 r.)? 

2) Jaka jest liczba wakatów na stanowiskach psychologów i pedagogów szkolnych w Poznaniu (proszę podać stan 

na 1 marca 2025 r.)? 

3) Jakie działania są planowane lub realizowane w 2025 roku w celu wsparcia psychologicznego dla uczniów 

poznańskich szkół? 

 
 

 Z poważaniem 
 

(-) Adam Szabelski 

Adam Szabelski 

Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 11 marca 2025 r. 


